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Lagere stookolieprijs inspireert enkel
landbouwsector
nieuws

De verdelers van stookolie noteren geen opvallende stijging van het aantal leveringen,
ondanks het feit dat de stookolieprijs de voorbije maand met 15 procent is gedaald. Dat
zegt Johan Mattart van de Belgische federatie van brandstoffenhandelaars. Als er toch al
van enige drukte sprake is, dan is dat bij de stookoliebedrijven die leveren aan de land- en
tuinbouw, "want daar is de oogstperiode aangebroken. Veel gezinnen speculeren
daarentegen op een verdere prijsdaling of zullen hun tank pas vullen wanneer het echt
noodzakelijk is".
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De verdelers van stookolie noteren geen opvallende stijging van het aantal leveringen, ondanks het
feit dat de stookolieprijs de voorbije maand met vijftien procent is gedaald. Dat zegt Johan Mattart,
algemeen directeur van Brafco, de Belgische federatie van brandstoffenhandelaars.
In het journaal van vtm klonk het donderdag dat de leveranciers in augustus opvallend meer
aanvragen voor leveringen binnenkrijgen dan in dezelfde periode andere jaren. Daar zou de
stookolieprijs, die de voorbije maand fors gedaald is, voor veel tussenzitten. "Het klopt dat de prijs
sinds begin juli met zo'n vijftien procent is gedaald", reageert Johan Mattart van Brafco, dat zo'n 95
procent van de Belgische brandstofverdelers vertegenwoordigt. "Toen betaalden consumenten nog
95,4 eurocent per liter voor een levering vanaf tweeduizend liter, nu nog 81,12 eurocent".
"Maar ik kan niet bevestigen dat er daardoor een stormloop op stookolie zou losgebarsten zijn. De
mensen hebben nu andere prioriteiten dan hun stookolie. Velen zijn nog op vakantie en het is hier
bovendien nog altijd warm genoeg", zegt Mattart. Als er toch al van enige drukte sprake is, dan is
dat bij de stookoliebedrijven die leveren aan de land- en tuinbouwsector, "want daar is nu de
oogstperiode aangebroken. Heel wat gezinnen speculeren daarentegen op een verdere prijsdaling of
zullen hun stookolietank pas vullen wanneer het echt noodzakelijk is".
Mattart wijst erop dat de stookolieprijzen nog altijd hoog zijn. "Zeker in vergelijking met vijf jaar
geleden, maar ook met begin dit jaar, toen ze nog eens vijftien procent lager lagen", zegt hij. "Die
hoge prijzen zijn niet alleen nefast voor de particulieren, maar ook voor de handelaars, die zelf ook
heel wat financiële lasten moeten torsen".(KS)
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